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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 19, ktoré sa konalo  

dňa 07. decembra 2017 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková – neskorší príchod (k 5. bodu programu) 

Ján Kalla 

Ţofia Šebestová 

Ján Zachar 

Štefan Zajac 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová            -   zapisovateľka 

            Ing. Anna Sedláková            -   ekonóm obce  

 Martina Štrbková                  -   kultúrny pracovník 

 Ing. Katarína Handzušová    -  dane a poplatky 

 

Hlavná kontrolórka obec: Mgr. Alena Zajacová 

 

Prítomní boli aj občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

 

Písomne sa ospravedlnil: poslanec Ing. Miroslav Zajac  

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

4. Plán kontrol hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2018. 

5. Riešenie optickej siete v obci Šuňava. 

6. Zakúpenie malého autobusu. 

7. Odpredaj skriňovej AVIE. 

8. Zakúpenie hudobných nástrojov pre ZUŠ Štrba, pobočke Šuňava. 

9. Rozpočtové opatrenie č. 2/2017. 

10. a) Návrh rozpočtu obce na rok 2018, s vyhliadkou na roky 2019, 2020 

       b) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2018 

11. Zmeny a doplnky územného plánu obce. 

12. Harmonogram rokovaní Obecného zastupiteľstva v Šuňave pre rok 2018. 

13. Zosúladenie Uznesenia č. 300 zo dňa 15.04.2014, schváleného na 23. zasadaní OZ 

v Šuňave.  

14. Plán kultúrno-športových akcií v roku 2018. 

15. Interpelácie poslancov. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver. 
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ÚVOD 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo podľa harmonogramu rokovaní 

OZ. Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny,  niektorí 

pracovníci obecného úradu, hlavná kontrolórka obce. Písomne sa ospravedlnil poslanec Ing. 

Miroslav Zajac a neskoršie prišla aj poslankyňa Ing. Mária Ilenčíková (k 5. bodu programu). 

Ďalej boli prítomní aj niektorí občania obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho starosta 

obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 Otvorenie 
 

V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania. Poslanci k programu rokovania nemali doplňujúce návrhy a teda 

rokovanie sa ďalej riadilo uvedeným programom. 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
 

Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú, 

overovateľov zápisnice Jána Gorku a Ing. Jána Fridmana. Poslanci hlasovali za návrhovú 

komisiu v zloţení: Ján Zachar, Ján Kalla. 

Návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Ján Gorka, Ing. Ján Fridman 

B: volí 

návrhovú komisiu v zloţení: Ján Zachar, Ján Kalla                               

Hlasovanie:    
Za: 6 J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. M. Ilenčíková, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 250/2017 bolo schválené.  

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 
 

V tomto bode vystúpila so svojou správou hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena 

Zajacová. Najprv hovorila o kontrole plnenia uznesení zo zasadania, ktoré sa konalo 

14.09.2017. Ďalej hlavná kontrolórka pokračovala správou o uskutočnených kontrolách na 

obecnom úrade a v základnej škole. 

V rozprave k tomuto bodu poslanci nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky obce Šuňava.  
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Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 251/2017                              

Hlasovanie:    
Za: 6 J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. M. Ilenčíková, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 251/2017 bolo schválené.  

Bod č. 4 Plán kontrol hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2018  
 

V tomto bode pokračovala hlavná kontrolórka obce. Poslanci sa venovali plánu 

kontrol hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2018. K uvedenému plánu poslanci nemali 

doplňujúce návrhy a teda hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Plán kontrol hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2018. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 252/2017                      

Hlasovanie:    
Za: 6 J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. M. Ilenčíková, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 252/2017 bolo schválené. 

BOD č. 5 Riešenie optickej siete v obci Šuňava 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom hovoril 

o aktivitách vo veci výstavby optickej siete v obci. Ide o investičnú akciu firmy Slovak 

Telekom, ktorá poverila s prípravou projektovej dokumentácie firmu SUPTEL s.r.o. 

Bratislava. Starosta hovoril o procese, ktorý súvisí s týmto projektom. V súčasnosti je stavba 

v štádiu vydania územného rozhodnutia pre líniové stavby INS_FTTH_PP_02_Šuňava – 

optika a Transport_klaster PP_02_Šuňava – optika. Investor predpokladá, ţe pri dobrých 

podmienkach a bez komplikácií by mohla byť optická sieť spustená budúci rok. Starosta 

hovoril, ţe bude potrebná spolupráca aj poslancov. Bude potrebné, aby poslanci rozdali do 

domov informačný leták a predbeţný súhlas k umiestneniu a zhotoveniu súčasti verejnej 

elektronickej komunikačnej siete, tam kde pôjde kábel do zeme aţ k domu.  Občanov 

zriadenie prípojky aţ k domu nezaväzuje, ţe sa musia po spustení siete pripojiť. Zriadenie 

optickej siete v obci bude veľmi prínosné pre občanov, zvýši sa tým kvalita internetového 

pripojenia a prinesie to mnoho ďalších moţností vyuţitia. Pripomienky v rozprave k tomuto 

bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 
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a) informáciu o líniovej stavbe INS_FTTH_PP_02_Šuňava – optika. Prebieha 

vyjadrovanie k projektovej dokumentácií za účelom vydania územného rozhodnutia 

pre rozvod optiky v obci. 

b) ţiadosť firmy SUPTEL s.r.o., Bratislava o vydanie rozhodnutia o umiestnení líniovej 

stavby – Transport_klaster PP_02_Šuňava – optika, katastrálne územie Šuňava, Štrba. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 253/2017 bolo schválené. 

BOD č. 6 Zakúpenie malého autobusu 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský, ktorý zároveň dal slovo Ing. 

Jánovi Fridmanovi (predsedovi DHZ Šuňava). Ten hovoril, ţe je moţnosť pre obec 

zabezpečiť malý medzimestský autobus. Toto vozidlo by mohli vyuţívať hasiči pri preprave 

súťaţných druţstiev prevaţne detí, ale samozrejme by sa vyuţil aj pre ostatné zloţky v obci 

a spoluobčanov. Ide o 27 miestny autobus, na státie má 18 miest. Zatiaľ autobus nie je 

sprevádzkovaný. Je uţ v Šuňave, zálohu zaň dal p. Cvaniga. Vozidlo je dočasne vyradené 

z evidencie. Je zachovalé, nekoroduje a interiér je tieţ v poriadku. Hlavná technická závada je 

uţ odstránená, ešte zostáva dotiahnuť viaceré technické detaily. Predpokladaný náklad na 

sprevádzkovanie ako aj na kúpu je 2 500,-- eur. Starosta mal pre poslancov k dispozícií 

fotografie tohto vozidla, ktoré nechal kolovať. Autobus v takomto stave a v takej cene je 

veľmi výhodný, nakoľko novšie či obdobné autobusy stoja skoro 10 000,-- eur. Kapacitne je 

autobus väčší ako hasičská Avia, ktorá sa doteraz pouţíva na prepravu detí a osôb. A aj 

vyuţitie autobusu bude všestrannejšie. Opravu a sprevádzkovanie tohto autobusu by 

uskutočnili mechanici DHZ Šuňava.   V rozprave reagovala poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, 

ktorá sa pýtala na starý autobus na ihrisku, čo s ním? Starosta reagoval, ţe toto vozidlo 

zaobstaral pravdepodobne pán Zeman, predseda OFK Šuňava, z vlastnej iniciatívy, neoslovil 

obec s poţiadavkou na zakúpenie či moţnosť výhodnej kúpy tohto vozidla. Zrejme mal 

súkromné podnikateľské zámery s týmto vozidlom. Avšak uţ podľa vizuálneho stavu, autobus 

je v nevyhovujúcom prevádzkovom stave.  Ďalšie príspevky do rozpravy neboli a tak poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

vyčlenenie finančných prostriedkov na kúpu a sprevádzkovanie malého autobusu,  

vo výške 2 500,-- eur (kúpa vozidla, kúpa batérií a ostatného pomocného materiálu). 

Technické parametre autobusu: 

Druh: autobus medzimestský 

Značka: SOR 

Typ/variant: C 7,5 / 

Počet miest: na sedenie 27, na státie 18 

Výrobca motora: IVECO S.P.A., ITA                    

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 254/2017 bolo schválené.  

BOD č. 7 Odpredaj skriňovej AVIE 

 

           V tomto bode nadviazal poslanec Ing. J. Fridman na predchádzajúci bod. V súvislosti 

s kúpou malého autobusu, je potom moţné hasičskú AVIU, ŠPZ: PP227AM odpredať ako 

prebytočný majetok. Nakoľko je vozidlo v takom technickom stave, kedy by bolo moţné ho 

ešte predať za celkom výhodnú cenu. Predajom AVIE by sa vrátili nejaké finančné 

prostriedky investované do kúpy autobusu. Samozrejme ešte kým autobus nie je spojazdnený, 

sa bude Avia vyuţívať. V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky a tak poslanci hlasovali 

za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 písm. o) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

A: schvaľuje 

odpredaj skriňovej AVIE, ŠPZ: PP227AM, ako prebytočného majetku z dôvodu zakúpenia 

autobusu na prepravu osôb. 

B: žiada 

starostu obce zverejniť zámer na odpredaj skriňovej Avie na úradnej tabuli/web stránke obce, 

po sprevádzkovaní malého autobusu. 

  

Hlasovanie:     
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 255/2017 bolo schválené.  

 

BOD č. 8 Zakúpenie hudobných nástrojov pre ZUŠ Štrba, pobočke Šuňava 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov informoval 

o poţiadavke riaditeľa ZUŠ Štrba o spoluprácu pri zakúpení hudobných nástrojov pre miestne 

deti, pre formovanie hudobných skupín pri ZUŠ. Hudobné nástroje by obec zakúpila do 

svojho vlastníctva a ZUŠ Štrbe, pobočke Šuňava by ich iba vypoţičala. Takýmto spôsobom 

by sa umoţnil ďalší hudobný rozvoj miestnych detí. Išlo by o bas gitaru, hudobné kombo 

a profesionálne klávesy. Celkovo by náklady na tieto nástroje boli vo výške 1 600,-- eur. Na 

budúci rok by sa ešte dokúpili ďalšie nástroje, v hodnote pribliţne 2 000,-- eur. V rozprave 

poslanci uznali, ţe je to vhodná investícia a teda hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: schvaľuje 

a) zakúpenie hudobných nástrojov pre Základnú umeleckú školu Štrba, pobočke Šuňava, 

za účelom moţnosti a formovania hudobných skupín pri ZUŠ Štrbe a uvedené nástroje 

obec prenajme ZUŠ Štrbe, pobočke Šuňava.  

b) vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 1 600,-- eur 
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B: žiada 

starostu obce podpísať nájomnú zmluvu na hudobné nástroje so Základnou umeleckou školou 

Štrba.  

Ide o tieto hudobné nástroje: 

LANEY RB6 - basové kombo, basová gitara Ibanez SR370E-SPB, Korg Pa 600, Profesional 

Arranger 61 kláves  

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 256/2017 bolo schválené. 

BOD č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 
 

 V tomto bode starosta obce dal slovo ekonómke obce, pani Ing. Anne Sedlákovej. Tá 

poslancom predniesla Rozpočtové opatrenie č. 2/2017. Hovorila o pohyboch a zmenách, ktoré 

boli schválené priebeţne počas roka. Poslanci v rozprave reagovali a pýtali sa na poloţky, na 

ktoré im ekonómka odpovedala.  Keď uţ neboli pripomienky, poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. a) § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 na základe predloţeného návrhu. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 257/2017. 

  

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 257/2017 bolo schválené. 

BOD č. 10 Návrh rozpočtu obce na rok 2018 s vyhliadkou na roky 2019, 2020 
 

 V tomto bode pokračovala ekonómka obce pani Ing. Sedláková. Poslanci sa venovali 

návrhu Rozpočtu obce na rok 2018 s vyhliadkou na roky 2019 a 2020. Návrh rozpočtu bol 

poslancom doručený s materiálmi na zasadanie. Ekonómka postupne prešla poloţky príjmovej 

časti rozpočtu a výdajovej časti. Následne svoje stanovisko k návrhu rozpočtu predniesla 

hlavná kontrolórka obce. V rozprave neboli váţne pripomienky a teda poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 4 § 10 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  
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A: schvaľuje 

A.1  

Finančný rozpočet obce Šuňava na rok 2018 

Beţné príjmy vo výške 1 086 150,-- eur 

Beţné výdaje vo výške 1 036 150,-- eur 

A.2 

Kapitálové výdaje 102 000,-- eur 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 258/2017 

B: berie na vedomie 
B.1 Rozpočet obce pre roky 2019, 2020 

B.2 Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2018 s vyhliadkou na roky 

2019, 2020 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 258/2017 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 258/2017 bolo schválené. 

BOD č. 11 Zmeny a doplnky územného plánu obce  
 

 V tomto bode hovoril starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom ukázal návrh zmien 

a doplnkov územného plánu, ktorý poslancom aj priamo vizuálne predstavil. Poslanci si ho 

mohli pozrieť. Starosta ďalej hovoril o tom ako prebiehali jednotlivé pracovné stretnutia so 

zhotoviteľom zmien a doplnkov ÚP, čo všetko sa zakomponovalo a aké kroky budú 

nasledovať. Do návrhu mohli nazrieť aj prítomní občania. Nasledovala rozprava k tomuto 

bodu. V rozprave neboli váţne pripomienky a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: prerokovalo 

návrh zmien a doplnkov územného plánu obce. 

B: odporúča 

pokračovať v dopracovaní poţiadaviek.     

                           

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 259/2017 bolo schválené. 
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Bod č. 12 Harmonogram rokovaní Obecného zastupiteľstva v Šuňave pre rok 2018 
  

 V tomto bode sa poslanci venovali Harmonogramu rokovaní OZ v roku 2018.  Deň 

zasadnutí ostáva vo štvrtok o 17,00 hodine. Poslanci v rozprave mali pripomienku v mesiaci 

september, kedy bola len formálna chyba v dni a zasadanie vychádzalo na stredu. Návrh 

harmonogramu: 15. február, 12. apríl, 21. jún, 13. september, 8. november. Po úprave 

poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

schvaľuje 

Harmonogram rokovaní Obecného zastupiteľstva v Šuňave pre rok 2018.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 260/2017                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 260/2017 bolo schválené. 

Bod č. 13 Zosúladenie Uznesenia č. 300 zo dňa 15.04.2014, schváleného na 23. 
zasadaní OZ v Šuňave. 
 

 V tomto bode sa poslanci venovali zosúladeniu Uznesenia č. 300, schváleného na 23. 

zasadaní OZ v Šuňave dňa 15. 04. 2014. Ide o to, ţe schválený vlastník pán Hudec, si po tom, 

ako bol schválený odpredaj, vysporiadal vlastnícke vzťahy so svojou sestrou pani Tinusovou 

a teda ona uţ nie je vlastníčkou susedného pozemku parc. č. 691/2, kedy sa novou vlastníčkou 

stala manţelka pána Hudeca. Preto uţ nemoţno odpredať pozemok pani Tinusovej. Je preto 

potrebné zosúladiť Uznesenie č. 300 s novým vlastníckym stavom. Pán Hudec a pani 

Tinusová si neodkúpili pozemok tak ako bol schválený Uznesením č. 300 hneď po schválení, 

ale aţ teraz v roku 2017 pán Hudec predloţil zmluvu obci na odkúpenie pozemku v zmysle 

Uznesenia č. 300 avšak uţ s manţelkou Vlastou. Poslanci v rozprave nemali pripomienky 

a preto hlasovali za uznesenie: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A. k o n š t a t u j e   

a) ţe, pozemok uvedený v bode B.1 tohto uznesenia nemá pre obec významný 

podiel,  

b) ţe, predaj prispeje k náprave vlastníckych vzťahov, ktoré vznikli územnými 

zmenami v obci.  

B .  s c h v a ľ u j e  

zosúladenie Uznesenia č. 300 zo dňa 15.04.2014, schváleného na 23. zasadaní OZ 

v Šuňave, nakoľko došlo k vysporiadaniu vlastníckych vzťahov medzi vlastníkom Petrom 

Hudecom, nar. 29.05.1978 a jeho sestrou pani Monikou Tinusovou, nar. 02.11.1972 

a teda jej vlastníctvo k susediacej parcele 691/2 zaniklo a  prešlo na manţelku pána 

Hudeca – Vlastu Hudecovú rod. Fedorová, nar. 20.05.1976, týmto sa ruší odpredaj 

pozemku č. 297/44 Monike Tinusovej, nar. 02.11.1972. 
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B.1   v súlade s § 9a ods. 8 písm. e/  zák. SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku, ktorým 

je prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa,  
tak, ţe základnými kritériami pri predaji majetku obce sa vyţaduje súhlas 3/5 

väčšiny všetkých poslancov OZ, prevod nehnuteľného majetku v k.ú. Niţná 

Šuňava a to časť pozemku: 

KN E č. 3848/4 – orná pôda
 

zameraná Geometrickým plánom č. 092/2013, vyhotovený Ing. Janou Zentkovou,  

Partizánska 51, Poprad overený Okresným úradom Poprad, katastrálnym odborom 

dňa 17.02.2014 pod č. G1-53/14 

 

zapísané na LV č. 1, vlastníkom je: 

Obec Šuňava v 1/1, 

  ťarchy: bez zápisu 

                  do vlastníctva kupujúcich: 

  ...... 

  ...... 

- diel 31 parc. reg. „C“ č. 297/44 o výmere 53 m2 v prospech Peter Hudec, nar. 

29.05.1978, Vlasta Hudecová  rod. Fedorová, nar. 20.05.1976, obaja bytom 

Záborského 2914/3, 058 01 Poprad, 

...... 

Ostatné časti Uznesenia č. 300 zo dňa 15.04.2014 ostávajú nezmenené. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    3/5 väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 261/2017 bolo schválené. 

Bod č. 14 Plán kultúrno-športových akcií v roku 2018 
 

 V tomto bode vystúpil starosta obce, ktorý poslancov informoval o pláne kultúrno-

športových akcií v roku 2018. V predloţenom pláne sú zakomponované všetky uţ tradičné 

akcie v obci, presne sa uţ stanovil aj dátum festivalu Za jazerom 2018.  

V súvislosti s týmto bodom starosta obce dal slovo Ing. J. Fridmanovi. Ten hovoril, ţe 

Komisia kultúry na svojom zasadaní navrhla a aj s obcou odkonzultovala novú akciu, ktorá by 

uţ tento rok sa mala konať 17. decembra. Ide o nové predvianočné podujatie spojené aj 

s ochutnávkou tradičných „zabíjačkových“ pochúťok. Nebude chýbať vianočný punč, súťaţ 

pre deti o najkrajšie ozdobený vianočný stromček, a pri tejto akcii sa uskutoční aj vianočný 

koncert ZUŠ Štrby, pobočky Šuňava.  Ing. Fridman preto navrhol, aby aj toto podujatie sa 

dopísalo do plánu kultúrno-športových akcií na budúci rok a taktieţ aj do mája/2018 Športový 

deň s hasičmi (05.05.2018). Ďalšie pripomienky v rozprave neboli a poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

berie na vedomie 

plán kultúrno-športových akcií v roku 2018. 
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Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 262/2017                            

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 262/2017 bolo schválené. 

Bod č. 15 Interpelácie poslancov 
 

Neboli podané ţiadne interpelácie poslancov. 

Bod č. 16 Rôzne 
 

 V tomto bode vystúpila poslankyňa Ing. Mária Ilenčíková, pýtala sa na sms 

spravodaj... Ten momentálne nefunguje, nakoľko poskytovateľ tejto sluţby obci vypovedal 

zmluvu. Z technických príčin sa táto sluţba nebude poskytovať. Moţno v budúcnosti sa nájde 

iné riešenie namiesto tejto sluţby. Ďalšie príspevky  v tomto bode neboli.  

Bod č. 17 Diskusia 
  

 V tomto bode dal slovo starosta obce poslancom a prítomným občanom. Najprv 

vystúpil poslanec Ing. J. Fridman, ktorý opätovne pozval na adventné podujatie „Vianočný 

punč“, ktorý sa bude konať 17.12.2017. Taktieţ hovoril o „Štefánskej zábave“, ktorú budú 

organizovať dobrovoľní hasiči.  

 Do diskusie sa zapojili aj prítomní občania. Pýtali sa otázky v súvislosti s bodmi 

programu rokovania, rozpočtom a budúcimi investíciami v obci.  

Záver 
 

 Ďalšie príspevky do diskusie neboli.  

Starosta obce Stanislav Kubaský, poďakoval prítomným za účasť na 19. zasadaní 

Obecného zastupiteľstva v Šuňave, poprial pokojné preţitie vianočných sviatkov, všetko 

najlepšie do nového roka a zasadanie ukončil.   

 

  

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Anna Vilimová     Ján Zachar    

       Ján Kalla 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


